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Onderwerp vraag: Plannen voor verhuis transitiehuis 

 
Toelichtende nota 

 
In september 2019 opende in Mechelen het eerste transitiehuis in ons land. De buurt 

was enigszins terughoudend tegen de komst, maar al enige tijd later, doken 
succesverhalen op die ook de kans op re-integratie van de gedetineerden aanzienlijk 

verhogen.  
Recent werd aangekondigd dat de locatie van het transitiehuis zou veranderen. Op de 

nieuwe locatie reageert de buurt terughoudend. Ik had volgende op de verhuis en het 
project van het transitiehuis enkele vragen.  

 
1. De uitbating van het eerste transitiehuis werd opgenomen door G4s Care en 

Exodus Nederland, is dat tot op heden zo? En is dat het geval voor het nieuwe 

transitiehuis?  
2. Op welke manier en met welke periodiciteit heeft de Stad overleg over het 

verloop in het transitiehuis?  
3. Wordt de Stad bijvoorbeeld ingelicht bij incidenten, wanneer een nieuwe 

gedetineerde de intrek neemt?  
4. Op welke manier is de Stad betrokken bij de keuze van de locatie voor het 

transitiehuis?  
5. Was er overleg met de Stad voor de verhuis?  

6. Wat is de reden voor de verhuis van het transitiehuis?  
7. Welke aanpassingen dienen te gebeuren vooraleer intrek genomen kan worden 

in het nieuwe transitiehuis?  
8. Wanneer wordt voorzien dat de verhuis zou plaatsvinden?  

9. Werd voor de verhuis geconcretiseerd werd overleg gehouden met de buurt?  
10. Op welke manier werd de buurt betrokken voor de inplanting van het 

eerste transitiehuis?  

11. Zijn er sinds de opening van het transitiehuis klachten geweest van de 
buurt?  

a. Wat voor klachten betrof het, hoeveel per jaar waren dat?  
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